
ÒAquest �s un model per prendre'n notaÓ

ÒEl Llagostera ha fet hist�ria, continuar� jugant amb el nom del poble i al cap i a la f i jugar�

al camp de la capital; som molt a propÓ

L'alcalde de Llagostera , Ferm鱈 Santamaria Foto: J.

NADAL.

L'alcalde de Llagostera va deixar clar de seguida que l'equip hauria

de marxar a jugar fora del municipi.

L'acord va ser f�cil i r�pid?S�, perqu� la predisposici� era total des

d'un bon principi, tant per par t del Girona FC com de l'Ajuntament

de Girona, propietari de les instalálacions. Tamb� els feia ilálusi� que

jugu�ssim all�. Crec que aquest �s un model del qual haur�em de

prendre nota la gent que ens dediquem al m�n p�blic i que ens

agrada tenir instalálacions. Pel fet de compar tir, i perqu� ser� molt

m�s rendible, ajudant amb les despeses que es generen a Montilivi,

que no pas fer un camp nou.Qu� perd Llagostera sense els par tits

del seu club?Ens hauria agradat molt�ssim que haguessin pogut

jugar aqu�, a Llagostera, per� som conscients de les limitacions

econ�miques per fer un estadi o, tan sols, per adaptar el que tenim.

La UE Llagostera ha fet hist�ria, continuar� jugant amb el nom de Llagostera i jugar� a Montilivi, que al cap i a la

f i �s el camp de la capital. Som molt a prop. Com aquell qui diu, amb un quar t d'hora ets al camp.L'Ajuntament

assumia el manteniment del municipal. Ara qu� estan disposats a fer?Per descomptat, ara s'han de fer n�meros i

veure si hi ha alguna possibilitat, per par t de l'Ajuntament, d'ajudar-los en alguna cosa. Ho analitzarem, i sempre

que estigui dins les possibilitats de l'Ajuntament, la voluntat �s ajudar la UE Llagostera.Les despeses extres que

es generaran a Montilivi, les ha d'assumir el Llagostera o l'Ajuntament?Jo crec que tot el que siguin despeses

responsabilitat de l'equip les haur� d'assumir el club. A Llagostera, nosaltres pag�vem el manteniment, el

subministrament d'aigua i de llum i el conserge. Podem fer un c�lcul del que representava i, com que en principi

no tindrem aquesta despesa, si podem fer-los costat, ho farem.L'equip ni tan sols s'entrenar� a Llagostera? El

camp �s de gespa ar tif icial.No, �s clar. No pot estar entrenant-se cada dia en un camp de gespa ar tif icial si

jugar� tots els par tits en gespa natural. Hauran de buscar un camp d'entrenament, com ha estat fent el Girona

durant la temporada, per no castigar massa la gespa de Montilivi.Hi ha cap possibilitat de fer un camp de gespa

natural al poble?No, la veritat �s que no. Si no, ja l'haur�em fet en el que tenim ara.
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